
Odůvodněni žádosti k dotaci ze dne 14. 02. 2023

Tělovýchovná Jednota Sokol Dolní Chabry si dovoluje požádat o dotaci na úhradu části
nákladů na zabezpečeni provozu areálu, plánovanou a pokračujÍcÍinvestičnÍ činnost. Členská
základna je v tuto chvíli v počtu 295 členů.
Důvodem této žádosti jsou aspekty spojené se zvýšením cen energii a materiálů, které se
zásadní měrou dotýkají hospodaření naši jednoty:

· Nezbytná úhrada fixních nákladů na provoz
· PokračujÍcÍ investiční Činnost
· Zrušení pronájmů ve prospěch zavedeni nových cvičebních lekci v rámci

rozšjřenÍ členské základny
Rozpočet energií, nezbytné údržby a investice pro rok 2023

Položka Částka Poznámka
" "T

Elektřina, voda, plyn l 350.000,- KČ Elektřina, ohřev vody,

topení

Údržba a běžné provozní
náklady areálu, investice do
rekonstrukce

350.000,- Kč revize, údržba trávníku a

vnějších ploch, úpravy a

údržba kurtu,
Rekonstrukce oken

Požadovaná dotace činí 350.000,- KČ tedy polovina nákladů na plánovanou realizaci.
zbylých 50 % bude kryto z vlastních zdrojů naší jednoty, popř jiných dotačních titulů {stejně
jako další náklady na provoz a nezbytné investice). Pozitvni zprávou na závěr je, že i přes
zprávy ze sdělovacích prostředků či okolních jednot ohledně k|esajÍcÍho počtu zájemců o
sport, tak musíme říci, že nejen narŮstajÍcÍ členská základna, ale i dobrý ohlas mezi
chaberskými občany svědčí o dobře odvedené práci, o zájmu chaberských občanů nejen o
sortovni vyžití, ale také o kulturně-společenské dění. Rádi bychom nadále pokračovali v
obohacení infrastruktury naši městské části a přispIvali tak k jejímu rozvoji.

V Praze dne 14.2.2023
Zpracoval:
Petr Zídek
tel. +420 724 325 244
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Žádost o dotaci

Vážení,

dovolujeme si Vás zdvořile požádat o dotaci ve výši 350.000,- KČ

na: úhradu energií

nezbytnou údržbu hřiště a okolí

opravy a úpravy areálu

investiční činnost v rámci areálu

nezbytných provozních nákladů sportovního areálu TJ Sokol Dolní Chabry.

Tato dotace je požadována s ohledem na zvyšování nákladů na energie, které
zásadní měrou ovlivňuje hospodaření naší jednoty. Detaily naší žádost jsou uvedeny
v přiložené důvodové zprávě.

Velice děkujeme předem za kladné vyřIzení naší žádost a těšíme se na další
úspěšnou spolupráci.

V případě jakýchkoliv dotazů nebo doplnění této žádost jsem Vám k dispozici.

S pozď ravem

Petr Zídek

Starosta, TJ Sokol Dolní Chabry

V Praze 14.2.2023
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